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Trang Nguyen zongoratanárnő.
Az Opus Dei franciaországi
információs központjával
folytatott beszélgetésben mesél
lelki útjáról és arról, hogyan
ismerte meg az Opus Deit.
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A szüleim ateisták, az egyik
fiútestvérem buddhista. Vietnamba
történő visszatérésemig várnom
kellett rá, hogy megtudjam, mit
gondol a családom a katolikus hitre
történő áttérésemről. Levélben



közöltem velük megkeresztelkedési
szándékomat. Nagy meglepetés ért:
amikor hazaérkeztem, az édesanyám
vásárolt nekem egy nyakláncot, rajta
egy kereszttel és felkutatott egy
templomot a házunk közelében, hogy
másnap reggel elmehessek a
szentmisére.

Ez nagyon szép reakció volt a
családja részéről, nem igaz?

Az édesanyám azt mondta, hogy a
megkeresztelkedésem a szentté válás
iránti vágyamat fejezi ki. Az
édesapám elmesélte, hogy
franciaországi egyetemi évei alatt
volt három jó barátja, akik
katolikusok voltak és akikkel máig is
tartja a kapcsolatot. Velük elment
egyszer Lourdes-ba. Büszkén
elmondta az Üdvözlégy Máriát. Nem
tértem magamhoz a csodálkozásból.

Milyen körülmények között talált
el a valláshoz?



A konzervatóriumban gyakran
játszottam duettet egy ismerős
fuvolista lánnyal. Egy szép napon
elmesélte nekem, hogy egy libanoni
szociális projektben szeretne részt
venni. Nagyon lelkes voltam és
elkezdtem járni az Opus Dei
központba, amely ezt a szociális
projektet szervezte - éppúgy, mint a
többi fiatal nő, akik a központ
különböző tevékenységeiben vettek
részt. Az az öröm, odaadás és hit,
melyet ott érezni lehetett,
meghökkentett. Ott olyan
emberekkel találkoztam, akik
melegszívűek és segítőkészek voltak
és nemcsak beszéltek minderről. Ez
elgondolkoztatott. Meg akartam
ismerni a katolikus hitet. 2000
húsvétján keresztelkedtem meg.

Ön kérte felvételét az Opus Deibe.
Mit jelent ez Önnek?

Mindenekelőtt Isten hívását akartam
követni. Megkeresztelkedésem után



komolyan szerettem volna magamat
hasznossá tenni. Az Opus Deihez való
tartozásom tartást és támaszt nyújt a
lelki életemnek. Nem mindig könnyű
a vallás követelményeinek
megfelelően élni. Az Opus Dei újra és
újra arra bátorít, hogy a szentséget a
hétköznapokban keressem. Ki
szeretném emelni, hogy pápasága
alatt II. János Pál pontosan erre
biztatott minket újra és újra.

Megváltoztatta életét az Opus
Deihez való tartozás?

Igen, sok segítséget kapok, hogy
keresztény módon tudjak élni.

Tudják az emberek az Ön
környezetében, hogy az Opus Dei
tagja?

Azok, akik közel állnak hozzám,
tudják, mert beszéltem velük erről. A
többiek egy egyszerű keresztényt
látnak bennem, aki igyekszik a hitét
tettekben megvalósítani.



Mit gondol a nők szerepéről az
Egyházban?

II. János Pál pápa mindig kiemelte a
nők szerepét az Egyházon belül. Csak
el kell olvasni írásait a nők Egyházon
és a társadalmon belüli szerepéről.
2004. augusztus 15-én, utolsó
lourdes-i látogatásakor lelkünkre
kötötte: „Megjelenésével ezen a
helyen Mária egy lányra bízta
üzenetét, mintegy kiemelve a nő
különleges küldetését mai
világunkban, melyet a materializmus
és a szekularizáció jellemez. Ez a
küldetés abban áll, hogy a nők a mai
társadalomban olyan alapvető
értékek képviselői legyenek, melyek
csak a szív szemével fedezhetőek fel.
Ti, nők, legyetek a láthatatlan dolgok
őrei!”

A nőknek még mindig kötelező
háztartást vezetni és főzni? Miért
nem csinálják ezt a férfiak?



Valóban. Miért is nem? Én azonban
úgy gondolom - és talán senkit nem
bántok meg vele -, hogy beleérző-
képessége révén elsősorban a nő
rendelkezik a szükséges
adottságokkal ahhoz, hogy
barátságos családi légkört teremtsen.
Egy ízletes étel, egy szép
virágdekoráció, ezer apróság, melyek
kellemessé teszik a családi életet.
Erre lehetnek és legyenek is büszkék
a nők.

Milyen értelemben családja Önnek
az Opus Dei?

Biztonságban érzem itt magam és ez
nemcsak a lelki életemre vonatkozik:
itt van a legjobb barátnőm is. A
leginkább az tetszik az Opus Deiben,
hogy közösen egy családot alkotunk.

Milyen hatással van munkájára az
Opus Dei és az alapító üzenete?

Megpróbálok fejlődni a munkám
terén, a legjobbat nyújtani, hogy a



tanítványaimat zenészként és
emberileg is segítsem. Ők ezt észre is
veszik és az eredményeik javulnak. A
munkám más értelmet nyert
számomra; már nemcsak a
megélhetést jelenti.
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